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kuryr 25. července 2023

Nyní také americká armáda musí přiznat, že po
zavedení vakcíny COVID došlo k nárůstu myokarditidy

infokuryr.cz/n/2023/07/25/nyni-take-americka-armada-musi-priznat-ze-po-zavedeni-vakciny-covid-doslo-k-narustu-
myokarditidy

Počet případů myokarditidy mezi americkými vojáky raketově
vzrostl v roce 2021 po zavedení vakcíny COVID-19, potvrdil
vysoký představitel Pentagonu.

https://www.infokuryr.cz/n/2023/07/25/nyni-take-americka-armada-musi-priznat-ze-po-zavedeni-vakciny-covid-doslo-k-narustu-myokarditidy/
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Podle Gilberta Cisnerose Jr., náměstka ministra obrany pro personál
a připravenost, který potvrdil údaje zveřejněné informátorem na
začátku roku , bylo v roce 2021 275 případů myokarditidy –
151procentní nárůst oproti ročnímu průměru z let 2016–2020 .

Vakcíny COVID-19 mohou způsobit zánět srdečního svalu
(myokarditidu), což je forma zánětu srdce, která může způsobit smrt,
včetně náhlé smrti. COVID-19 může také způsobit myokarditidu.

Diagnostická data pocházejí z databáze obranné lékařské
epidemiologie.

Pan Cisneros uvedl míru případů na 100 000 osoboroků, což je
způsob měření rizika za určité časové období. V roce 2021 byla míra
69,8 mezi těmi, kteří měli předchozí infekci, ve srovnání s 21,7 mezi
očkovanými členy.

„To naznačuje, že příčinou byla spíše infekce [COVID-19] než
očkování proti COVID-19,“ řekl Cisneros.

Nebyla uvedena žádná čísla pro očkované členy, kteří byli také
infikováni. Celková míra 20,6 také naznačuje, že někteří členové
nebyli zahrnuti do analýzy podskupin.

Senátor Ron Johnson (R-Wis.), který problémy s databází
vyšetřoval, se zeptal, jak armáda k těmto číslům přišla.

“Není jasné, zda nebo jak to odpovídalo členům služeb, kteří měli
předchozí infekci COVID-19 a byli očkováni proti COVID-19,” napsal
Johnson Cisneros.

Představitelé ministerstva obrany (DOD) na žádost o vyjádření
nereagovali.

Pan Johnson požádal o informace do 2. srpna.

Dr Peter McCullough, kardiolog a prezident McCulloughovy nadace,
zkontroloval nově zveřejněná data.

https://www.theepochtimes.com/myocarditis-diagnoses-spiked-in-military-in-2021-new-data-show_5141340.html


3/6

“Ostrý nárůst případů myokarditidy v naší armádě v roce 2021
byl s největší pravděpodobností způsoben neopatrným
očkováním proti COVID-19,” řekl Epoch Times e-mailem s
odkazem na studii z Izraele, která nezjistila žádný nárůst
myokarditidy u pacientů s COVID-19.

Některé další práce zjistily, že vakcíny COVID-19 zvyšují riziko
myokarditidy. COVID-19 je také spojován s myokarditidou jinde,
ačkoli vakcíny infekci nikdy nezabránily a jsou proti ní stále
neúčinnější.

Armáda propagovala očkování proti COVID-19 poté, co americké
úřady povolily použití vakcíny na konci roku 2020. Vojenští
představitelé byli mezi prvními na světě, kteří vyjádřili obavy z
postvakcinační myokarditidy, a zveřejnili ranou sérii případů 22 dříve
zdravých vojáků, u kterých se vyvinula myokarditida do čtyř dnů po
očkování proti COVID-19. Americké úřady od té doby uvedly, že
vakcíny rozhodně způsobují myokarditidu.

Ministr obrany Lloyd Austin nařídil očkování na rok 2021, což je
požadavek, který zůstal v platnosti, dokud si Kongres nevynutil jeho
zrušení.
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Opakované změny

Vojenští představitelé se snažili poskytnout přesné údaje o
diagnózách provedených v roce 2021.

Oznamovatelé v roce 2021 odhalili, že myokarditida v databázi
obranné lékařské epidemiologie (DMED) byla o 2 868 procent vyšší
než průměr v letech 2016–2020. Data stáhli v srpnu 2021.

Počet diagnóz myokarditidy od roku 2021 však klesl z 1 239 na 263,
když byla data později stažena, což vyvolalo obavy z manipulace.

https://stranapro.cz/
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Vojenští představitelé uvedli, že data zkontrolovali a zjistili, že jsou
„omylaná“. Uvedli, že data za roky 2016 až 2020 byla „poškozena“
během „procesu údržby databáze“, což vedlo k zobrazení pouze 10
procent skutečných lékařských setkání za toto období.

Úředníci řekli panu Johnsonovi v roce 2022, že problém byl
vyřešen. Oprava výrazně změnila záznamy. Například místo nárůstu
hypertenze o 2 181 procent v roce 2021 byl nárůst jen 1,9
procenta. Ženská neplodnost se nezvýšila o 472 procent, ale o 13,2
procenta.

Aktualizovaná procenta však byla zpochybněna, když jiný informátor
v roce 2023 zkontroloval databázi a zjistil, že se liší.

Rakovina varlat, která se původně zvýšila o 369 procent, hlásila
armáda ze 3 procent. Skutečný nárůst však činil 16,3 procenta, jak
poznamenal oznamovatel. Plicní embolie patřila mezi další zdravotní
stavy, které byly v roce 2021 častější, než hlásila armáda.

Informátor upozornil pana Johnsona, nejvyššího republikána v
senátním podvýboru pro vyšetřování, který žádal vojenské
představitele o odpovědi.

Cisneros uznal, že údaje poskytnuté senátorovi byly neúplné. Řekl,
že změna pramení z toho, že údaje z prosince 2021 nebyly k
dispozici, když byly revidované údaje nabízeny. Podle Cisneros
došlo ke zpoždění dat asi tři měsíce,“ což znamená, že data nebyla
ještě k dispozici v únoru 2022, kdy úředníci poskytli panu Johnsonovi
opravená data.

Představitelé Pentagonu replikovali analýzy oznamovatele a zjistili,
že data jsou podobná datům, která oznamovatel poslal panu
Johnsonovi,“ řekl Cisneros.

Vojenští představitelé se dříve nezmínili o žádném zpoždění dat v
komunikaci s panem Johnsonem nebo veřejností a nezohlednili
dostupné údaje, když mu v polovině roku 2022 poslali další dopis.
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“Pochybuji, že bez oznámení informátora by ministerstvo obrany
někdy přiznalo, že poskytlo mému úřadu neúplné informace v únoru
2022 a znovu v červenci 2022,” řekl Johnson.

Řekl, že ministerstvo obrany prokázalo „naprosté ignorování
transparentnosti“ a naléhal na úředníky, aby objasnili, zda
vyšetřovalo, zda některý ze zdravotních stavů, jejichž diagnózy
raketově rostou, souvisí s vakcínami.

 
 


